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Sēde sasaukta 2023.gada 9.februārī plkst.13 

Sēdi atklāj 2023.gada 9.februārī plkst.13 

  

Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Mārtiņš Mediņš 

 

Sēdē piedalās 7 komitejas locekļi: 

komitejas priekšsēdētājs Mārtiņš Mediņš, komitejas priekšsēdētāja vietniece Laine Baha, 

domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, deputāte Līga Jankova, deputāts Jānis 

Kalniņš, deputāts Rihards Melgailis, deputāte Inita Nagņibeda 

 

Sēdē nepiedalās: 

deputāts Voldemārs Čačs – atrodas ārpus Latvijas 

deputāts Jānis Siugalis – ģimenes apstākļu dēļ 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, pašvaldības izpilddirektora vietnieks Jānis 

Kalinka, Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Ekonomikas un finanšu 

departamenta vadītāja Indra Latviete, datorsistēmu un datortīklu administratore Krista 

Sondore, Juridiskā un iepirkumu departamenta Juridiskās nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, 

juriste Linda Mežsarga, Uzņēmējdarbības un mārketinga departamenta vadītāja Laura 

Ārente, sabiedrisko attiecību speciālisti Artūrs Dulbe un Beata Logina, Uzņēmējdarbības un 

kompetenču attīstības centra vadītāja Elita Priedniece, Tūrisma informācijas centra vadītāja 

Inese Turkupole-Zilpure, Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības departamenta 

Izglītības nodaļas vadītājs Vija Ieleja, Sporta nodaļas vadītāja Līga Rimševica, Administratīvā 

departamenta vadītāja Līga Kausiniece, Administratīvās nodaļas vadītāja Egija Matuzone, 

darba aizsardzības speciālists Andrejs Podnieks, deputāti Guntis Kalniņš un Juris Krievs, 

Bauskas apvienības pārvaldes vadītāja Līga Vasiļauska, Attīstības un būvniecības 

departamenta vadītājs Mārtiņš Veinbergs, Attīstības un būvniecības departamenta vides 

speciālists Valērijs Gabrāns, Attīstības un plānošanas nodaļas vecākā projektu vadītāja 

Jolanta Kalinka, projektu vadītājas Ilze Munda, Līga Čakāne, Laura Šterna un Antra 

Bagone, Attīstības un būvniecības departamenta Būvniecības nodaļas energopārvaldnieks 

Raitis Ignatjevs, Nekustamo īpašumu speciālisti Dace Stubure un Māris Šarķis, Vecumnieku 

apvienības pārvaldes Nekustamā īpašuma nodaļas vadītājs Jānis Strēlis, laikraksta “Bauskas 

Dzīve” žurnālists Uldis Varnevičs 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece. 

 

Komitejas sēdes norisi ieraksta audio formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Informatīvs ziņojums par Rail Baltica būvprojekta aktuālo statusu. 

mailto:dome@bauska.lv
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2. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022. gada 27. janvāra nolikumā Nr.3 “Par 

līdzfinansējuma piešķiršanu sabiedrisko organizāciju iniciatīvu realizēšanai”. 

3. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021.gada 29.jūlija lēmumā “Par Bauskas 

novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas nolikuma un sastāva 

apstiprināšanu”. 

4. Par transportlīdzekļu satiksmes ierobežojumiem Bauskas novada teritorijā. 

5. Par Bauskas novada pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma “Šimkevici”, Vecsaules 

pagastā nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

6. Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamajam īpašumam 

“Jaunlieldrēģeļi” Bārbeles pagastā. 

7. Par grozījumiem Bauskas novada attīstības programmas no 2022. – 2028. gadam 

Investīciju plānā. 

8. Par atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) projektam 

“Reaģēšana uz klimata pārmaiņu riskiem un ekstremāliem laikapstākļiem, to novēršana 

Latvijas un Lietuvas pārrobežu reģionā” (SAFE RESPONSE). 

9. Par dalību Valsts zivju fonda projektu konkursā. 

10. Par dalību Pārrobežu sadarbības programmas 2014.-2020. gadam 3.projektu konkursā – 

Kapitalizācija un rezultātu stiprināšana projektā “Zemgales uzņēmējdarbības vides 

attīstība un uzņēmēju konkurētspējas veicināšana” /SMEPRO 2/. 

11. Par atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) projektam 

“Izglītības piedāvājuma pilnveidošana, izglītības pārvalžu kapacitātes stiprināšana”. 

12. Par atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) projektam 

“Zudušā mantojuma pievilcība un digitālā pieejamība pierobežā” (Reclaimed history). 

13. Par atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) projektam 

“Teritoriju ekosistēmu pakalpojumu attīstība, ainavu koncepti, zaļās un zilās 

infrastruktūras uzlabošana”. 

14. Par atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) projektam 

“Aktīvas un veselīgas novecošanas veicināšana” (Active and healthy ageing). 

15. Par projekta “Bezemisiju transporta līdzekļu iegāde Bauskas novadā” īstenošanu. 

 

 Komitejas priekšsēdētājs informē, ka apstiprināta darba kārtība ar 15 izskatāmiem 

jautājumiem, bet ir vēl papildus darba kārtībā 2 jautājumi. Izsaka priekšlikumu iekļaut tos 

darba kārtībā. 

 

Balsojums par papildus darba kārtības jautājumiem 

 

Par lēmumu balso: “par” -  
7 (Laine Baha, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
2 (Voldemārs Čačs - nepiedalās balsojumā, Jānis Siugalis - 

nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: papildināt darba kārtību ar 16. un 17.punktu. 
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Papildu darba kārtība: 

16. Par atļaujas izsniegšanu lauksaimniecībā izmantojamās zemes ierīkošanai mežā 

nekustamajā īpašumā “Veidas”, Vecumnieku pagastā. 

17. Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamajam īpašumam 

“Zītari” Kurmenes pagastā. 

 

 

1.p. 

Informatīvs ziņojums par Rail Baltica būvprojekta aktuālo statusu. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Bija plānota Rail Baltic pārstāvju prezentācija, bet veselības problēmu dēļ šodien tā ir 

atcelta. Plānots, ka tā varētu notikt 16.martā. Informāciju pieņem zināšanai. 

 

 

2.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022. gada 27. janvāra nolikumā Nr.3 “Par 

līdzfinansējuma piešķiršanu sabiedrisko organizāciju iniciatīvu realizēšanai”. 

(L.Ārente, A.Mačeks, L.Jankova, I.Nagņibeda, J.Kalinka) 

Ziņo: L.Ārente. 

 Kopumā ir realizētas 30 iniciatīvas, jaunatnes politikas, sporta jomā, kultūras un 

kultūrvēsturiskā mantojuma jomā un sociālā un sabiedrības atbalsta jomā. Tiek skaidroti 

nolikuma grozījumi pa punktiem, kas ietver atvieglotu projekta pieteikšanās procesu, 

iestrādājot arī virzienu vides aizsardzībai. Ir iestrādāti deputāta M.Cimermaņa Izglītības, 

kultūras un sporta komitejā ieteiktie priekšlikumi – par nolikumu grozījumu saskaņošanu 

ar NVO un sabiedrības pārstāvja izvirzīšanu no NVO puses, jāizdiskutē deputāta 

G.Kalniņa priekšlikums par projektu atskaišu iesniegšanas termiņu, nosakot 20 dienas 

atskaišu iesniegšanai pēc projekta realizācijas.  

 A.Mačeks par 20.punktu – kurā brīdī nogrāmato izdevumus – kad saņemta un 

apstiprināta atskaite. L.Ārente atbild, ka tad, kad atskaite ir izskatīta, izdevumi atzīti par 

atbilstošiem, pēc pieredzes precizējumi tiek iesniegti vēl janvārī. Nolikumā atrunāts, ka 

atskaiti iesniedz pēc projekta noslēguma 30 dienu laikā. A.Mačeks norāda, ka viss sakrīt 

gada beigās. L.Ārente paskaidro, ka 1/3 projektu atskaišu tiek iesniegtas decembrī.  

 L.Jankova norāda, ka pielikumā ir noteikts projekta sākuma un beigu datums, līdz ar 

to komisija var veidot datumu atbilstību. L.Ārente piekrīt, ka tāpēc ir iestrādāts projekta 

beigu datums, ka sākot no tā, 30 dienu laikā jāiesniedz atskaite. I.Nagņibeda norāda, ka 

katram projektam būs savādāks projekta nobeiguma datums. J.Kalinka paskaidro pagājušā 

gada projektu pieredzi, norādot, ka pasākumu projekti tiek iesniegti arī gada beigās. 

Notiek diskusijas par termiņu atbilstību. 

 Jautājumu nav, M.Mediņš precizē, ka varētu būt priekšlikumi uz Finanšu komiteju, 

aicina balsot par jautājuma virzību.  

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
7 (Laine Baha, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

“pret” -  nav 
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“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022. gada 27. 

janvāra nolikumā Nr.3 “Par līdzfinansējuma piešķiršanu 

sabiedrisko organizāciju iniciatīvu realizēšanai””. 

 

 

3.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021.gada 29.jūlija lēmumā “Par Bauskas 

novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas nolikuma un sastāva 

apstiprināšanu”. 

 

(A.Podnieks, I.Nagņibeda, L.Baha, A.Mačeks, M.Mediņš) 

 

Ziņo: A.Podnieks. 

 Ir veikti grozījumi lēmumā par Bauskas novada teritorijas civilās aizsardzības komisijas 

nolikumu; izmaiņas skar struktūrshēmu, tiek papildināts nolikums ar iestāžu pārstāvjiem.  

 I.Nagņibeda jautā, vai novadā ir civilās aizsardzības plāns, kur to var atrast un ka to 

vajadzētu aktualizēt. A.Podnieks atbild, ka mājaslapā tas ir atrodams sadaļā Publiskie 

dokumenti. L.Baha informē, ka arī projekta partnerībā tiks aktualizēti civilās aizsardzības plāni.  

A.Mačeks papildinot, informē, ka ir apzināta situācija ar slēpņa vietām, martā notiks slēgtās 

civilās aizsardzības armijas mācības. A.Podnieks informē, ka līdz gada beigām jāizstrādā sadaļa 

saistībā ar rīcību kara gadījumā. A.Mačeks papildina, ka iespējams finansējums šim mērķim no 

VARAM.  

 M.Mediņš piekrīt, ka joma ir aktuāla, jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
7 (Laine Baha, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumiem Bauskas novada domes 2021.gada 29.jūlija 

lēmumā “Par Bauskas novada sadarbības teritorijas civilās 

aizsardzības komisijas nolikuma un sastāva apstiprināšanu””. 

 

 

4.p. 

Par transportlīdzekļu satiksmes ierobežojumiem Bauskas novada teritorijā. 

(J.Kalinka, M.Mediņš, A.Mačeks) 

Ziņo: J.Kalinka. 

 Lai novērstu draudus satiksmes dalībnieku drošībai un novērstu pašvaldības ceļu 

masveida sabrukumu klimatisko apstākļu dēļ, nepieciešams ierobežot smagsvara transporta 
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kustību uz noteiktiem pašvaldības ceļiem laika periodā no šī gada 1.februāra līdz 31.maijam. 

Pielikumā ir transporta kustības ierobežojumu saraksts. Šogad tiks izstrādāti noteikumi, kā 

ierobežot svara ierobežojumus, tos apstiprinās domes sēdē. 

M.Mediņš jautā, kas informēs VSIA “Latvijas valsts ceļi” par ierobežojumiem. 

J.Kalinka atbild, ka to darīs pašvaldība. M.Mediņš jautā, vai nevajag papildināt lēmuma 

projektu par informēšanu. A.Mačeks norāda, ka no šī gada janvāra uzstādāmās zīmes vairs nav 

jāsaskaņo ar VSIA “Latvijas valsts ceļi”, informācija jānosūta zināšanai. M.Mediņš jautā, vai 

Rundāles pagastā nav smagsvara ierobežojumi, J.Kalinka atbild, ka pašlaik ceļa stāvoklis ir 

ciešams, ir stingrāks ceļa pamats. Notiek sarunas par kategorijām, kas drīkst pārvietoties pa 

ceļiem. J.Kalinka izsaka priekšlikumu par cita datuma noteikšanu – ar 1.martu. A.Mačeks jautā, 

kāpēc jāmaina datums; labāk, lai stājas spēkā nākamajā dienā pēc lēmuma pieņemšanas. 

J.Kalinka ierosina – ar lēmuma pieņemšanas datumu līdz 31.maijam. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
7 (Laine Baha, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

precizēt ierobežojumu spēkā stāšanās datumu,  

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

transportlīdzekļu satiksmes ierobežojumiem Bauskas novada 

teritorijā” ar labojumiem. 

 

 

5.p.  

Par Bauskas novada pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma “Šimkevici”, Vecsaules 

pagastā nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

(D.Stubure) 

Ziņo: D.Stubure. 

 Pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu pieņemt lēmumu par pašvaldībai 

piekrītošā nekustamā īpašuma “Šimkevici”, Vecsaules pagastā zemes vienības 0,4856 ha 

platībā nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā, saistībā ar dzelzceļa līnijas izbūvi Rail 

Baltica. Zemesgabalu plānots izmantot atsavināšanas procesa ietvaros kā citu 

kompensācijas veidu nekustamam īpašumam “Roņi”, Vecsaules pagastā daļas 

atsavināšanai. Izdevumus sedz Latvijas valsts. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
7 (Laine Baha, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 
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“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma 

“Šimkevici”, Vecsaules pagastā nodošanu bez atlīdzības 

valsts īpašumā”. 

 

 

6.p. 

Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamajam īpašumam 

“Jaunlieldrēģeļi” Bārbeles pagastā. 

 

(J.Strēlis) 

 

Ziņo: J.Strēlis. 

 Pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu noslēgt ceļa servitūta līgumu par labu SIA 

“SPD A” piederošajam nekustamajam īpašumam “Jaunlieldrēģeļi”, Bārbeles pagastā, 

apgrūtinot pašvaldībai piekritīgo nekustamo īpašumu “Avoti”, Bārbeles pagastā. Zemes vienībā 

plānots ierīkot saules paneļu parku, ceļa servitūta garums 42 m, platums 4,5 m. Zemes vienības 

platība, kas tiks apgrūtināta ar servitūtu, - 189 m2, kas varētu tikt precizēta. Notiek diskusija par 

piebraucamo ceļu īpašumam. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
7 (Laine Baha, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par ceļa 

servitūta tiesības nodibināšanu nodrošinot piekļuvi 

nekustamajam īpašumam “Jaunlieldrēģeļi” Bārbeles 

pagastā”. 

 

 

7.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada attīstības programmas no 2022. – 2028. gadam 

Investīciju plānā. 

(J.Kalinka, A.Mačeks, L.Baha) 

Ziņo: J.Kalinka. 

 Ir sagatavots lēmuma projekts par grozījumiem Investīciju plānā, kuru nepieciešams 

aktualizēt, lai nodrošinātu pašvaldības 2023.gada budžeta sasaisti ar plānošanas 

dokumentiem un varētu pretendēt uz ārējā finansējuma piesaisti. Informē par katru plāna 

grozījumu; varētu vēl tikt precizētas projektu summas. 

 A.Mačeks jautā par termina SAM iekļaušanu plānā, jo, ja ir izmaiņas, atkal jāveic 

plāna grozījumi. L.Baha paskaidro, ka projektam ir jābūt identificējamam, tas atsaucas uz 

konkrētām programmām, ja ir kādas izmaiņas, plānā ir jāveic grozījumi. J.Kalinka 
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papildina, ka obligāti šis termins nav jānorāda plānā. A.Mačeks norāda, ka jāpapildina 

plāna 67.4.1.p., nosakot atbildīgo. 

 M.Mediņš jautā par Mēmeles upes gultnes tīrīšanu. J.Kalinka izskaidro šo projektu. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
7 (Laine Baha, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumiem Bauskas novada attīstības programmas no 2022. 

– 2028. gadam Investīciju plānā”. 

 

 

 

8.p. 

Par atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) 

projektam “Reaģēšana uz klimata pārmaiņu riskiem un ekstremāliem laikapstākļiem, to 

novēršana Latvijas un Lietuvas pārrobežu reģionā” (SAFE RESPONSE). 

(J.Kalinka, L.Baha, L.Jankova) 

Ziņo: J.Kalinka. 

 Pašvaldība saņēmusi uzaicinājumu no Zemgales plānošanas reģiona (ZPR) veidot 

kopēju projekta pieteikumu 1.kārtā, kur vadošais partneris ir ZPR, projekta partneri –

Aizkraukles un Jelgavas novada pašvaldības, Pakrojas rajona pašvaldība un Jonišķis 

rajona pašvaldība. Projekta mērķis – nodrošināt Latvijas un Lietuvas pārrobežu pašvaldību 

gatavību novērst un pārvarēt klimata pārmaiņu riskus un ārkārtējos laikapstākļus (plūdus,  

ugunsgrēkus) pārrobežu reģionā. Projekta galvenās aktivitātes – izglītojošas un 

informatīvas aktivitātes par klimata pārmaiņām, sadarbības veicināšana starp drošības 

dienestiem, aprīkojuma iegāde, pētījumi. Sagatavots lēmuma projekts par projekta 

pieteikuma iesniegšanu līdz šī gada 29.martam. 

 L.Baha informē par aktivitātēm Bauskas novadā – pašvaldības policijas apmācība uz 

ūdens, padziļināta pirmā palīdzības sniegšana, drona pilotēšana, apmācības par stresu, 

konfliktsituācijām, mediāciju, pašvaldības darbinieku kapacitātes celšana risku vadības 

līmenī; pašvaldībās iesaistīto glābšanas dienestu pārrobežu konference kā noslēdzošā 

projekta aktivitāte, pieredzes apmaiņa uz Nīderlandi (plūdu riski), pašvaldību pieredzes 

apmaiņas; skolēniem – informatīvās kampaņas par klimata pārmaiņām, plūdu riskiem, 

sausuma periodiem, pirmās palīdzības sniegšanu, glābšanas aktivitātēm; mazākiem 

bērniem tiks izstrādāta animācijas filma par šo jomu. Būtiskākais ieguldījums – pastiprināt 

novada pašvaldības policijas aprīkojumu – glābšanas laivas ar aprīkojumu, termodrona, 

drošības telšu, kvadracikla, lieljaudas ģeneratora, ūdenspumpja iegāde, nelieli publicitātes 

pasākumi. 

 L.Jankova izsaka priekšlikumu par video materiāla izveidi pieaugušajiem pie civilās 

aizsardzības sadaļas, tā varētu būt arī kā infografika. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  7 (Laine Baha, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, Aivars Mačeks, 
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Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības 

programmas (2021-2027) projektam “Reaģēšana uz klimata 

pārmaiņu riskiem un ekstremāliem laikapstākļiem, to 

novēršana Latvijas un Lietuvas pārrobežu reģionā” (SAFE 

RESPONSE)”. 

 

 

 

9.p. 

Par dalību Valsts zivju fonda projektu konkursā. 

(J.Kalinka, R.Melgailis) 

Ziņo: J.Kalinka. 

 Biedrība “Bauskas mednieku un makšķernieku biedrība” ir sagatavojusi priekšlikumu 

projekta “Mēmeles gultnes tīrīšana zivju dabīgo nārstu vietu atjaunošanai Bauskas novadā” 

pieteikuma izstrādei, lai atjaunotu un uzlabotu vimbu un citu zivju sugu, kā arī upes nēģu nārsta 

apstākļus un palielinātu to resursus. Paredzēts tīrīt upes gultni no ūdensaugiem, dūņām, 

sanesumiem un nosēdumiem Mēmeles upes posmā labajā un kreisajā krastā, sākot no Mēmeles 

tilta Bauskā ~350 m garumā un ~ 60 m platumā, cik tehniski tas ir iespējams, bet ne mazāk kā 

2,0 ha platībā. Sagatavots lēmuma projekts pieteikuma iesniegšanai līdz šī gada 10.martam, 

iesniegti trīs piedāvājumi, šobrīd notiek vērtēšana, līdz domes sēdei tiks precizētas summas.  

R.Melgailis jautā, vai ir vērtējumi no iepriekšējiem projektiem. J.Kalinka atbild, ka 

atsauksmes pēc projektiem ir labas, piekļuves vide ir sakārtota, ekspertu atzinumi pirms un pēc 

projekta realizācijas, ieteiktās rekomendācijas. R.Melgailis atzīst, ka ir pretēji viedokļi pēc 

projekta realizācijas. J.Kalinka papildina, ka tehniskie noteikumi norāda, ka pa posmiem ir 

jārealizē darbi, tiek uzlabota zivju vide, ir patīkami makšķerniekiem, atpūtniekiem. A.Mačeks 

dalās ar pieredzi Iecavas pusē, Bauskas upes ir jāsakopj. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
7 (Laine Baha, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

dalību Valsts zivju fonda projektu konkursā”. 
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10.p. 

Par dalību Pārrobežu sadarbības programmas 2014.-2020. gadam 3.projektu konkursā – 

Kapitalizācija un rezultātu stiprināšana projektā “Zemgales uzņēmējdarbības vides 

attīstība un uzņēmēju konkurētspējas veicināšana” /SMEPRO 2/. 

(J.Kalinka, E.Priedniece) 

Ziņo: J.Kalinka. 

Bauskas novada pašvaldība Pārrobežu sadarbības programmas ietvaros kopā ar Zemgales 

plānošanas reģionu realizē projektu “Zemgales uzņēmējdarbības vides attīstība un uzņēmēju 

konkurētspējas veicināšana”. Bauskas novada pašvaldībai būtu nepieciešams īstenot  

mārketinga aktivitātes Bauskas industriālā parka atpazīstamības veicināšanai: video izstrāde ar 

3D grafiku, mārketinga materiālu izstrāde, reprezentācijas materiālu maketa izstrāde un iegāde, 

publicitātes pasākumu nodrošināšana, lielformāta stacionāro stendu noma, uzņēmēju tīklošanās 

2 pasākumu organizēšana. Projektu beigu termiņš ir šī gada 15.novembris. E.Priedniece sīkāk 

paskaidro katru plānoto aktivitāti.  

M.Mediņš jautā, kā plāno tikšanos ar uzņēmējiem. E.Priedniece paskaidro, ka to izziņos 

publiski. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
7 (Laine Baha, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

dalību Pārrobežu sadarbības programmas 2014.-2020. gadam 

3.projektu konkursā – Kapitalizācija un rezultātu stiprināšana 

projektā “Zemgales uzņēmējdarbības vides attīstība un 

uzņēmēju konkurētspējas veicināšana” /SMEPRO 2/”. 

 

 

11.p. 

Par atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) 

projektam “Izglītības piedāvājuma pilnveidošana, izglītības pārvalžu kapacitātes 

stiprināšana”. 

(I.Munda, M.Mediņš, V.Ieleja) 

Ziņo: I.Munda. 

 Pašvaldība saņēmusi uzaicinājumu no Zemgales plānošanas reģiona (ZPR) veidot 

kopēju projekta pieteikumu 1.kārtā, kur vadošais partneris ir ZPR, projekta partneris –

Pakrojas rajona pašvaldība. Projekta mērķis – nodrošināt Latvijas un Lietuvas pārrobežu 

pašvaldību izglītības pārvalžu kapacitātes stiprināšanu eksakto mācību programmu 

ieviešanai reģionos. Projekta galvenās aktivitātes – izglītojošas un informatīvas aktivitātes, 

papildinot zināšanas par STEAM un vides jomu, eksakto mācību priekšmetu pedagogu 

prasmju paaugstināšana, sadarbības veicināšana starp izglītības pārvalžu speciālistiem, 

pētījumi. Sagatavots lēmuma projekts par projekta pieteikuma iesniegšanu līdz šī gada 

29.martam. 
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 M.Mediņš jautā, kādas ir aktivitātes projektā. V.Ieleja atbild, ka projekta mērķis ir 

STEAM jomas aktualizēšana un skolēnu ieinteresēšana eksaktajās programmās; būs 

sadarbības pasākumi starp pārvaldēm, pieredzes apmaiņa pedagogiem, aktivitātes 

skolēniem – radošas darbnīcas, vairāku dienu aktivitātes starp skolām, no Lietuvas puses 

izglītojošas platformas piedāvājums, pieredzes apmaiņas braucieni uz zinātnes centriem 

Lietuvā, starptautiska līmeņa apmācības. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
7 (Laine Baha, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības 

programmas (2021-2027) projektam “Izglītības piedāvājuma 

pilnveidošana, izglītības pārvalžu kapacitātes stiprināšana””. 

 

 

Sēdes pārtraukums plkst.14:50.  

Sēde tiek atsākta plkst.15:00, sēdē nepiedalās deputāte I.Nagņibeda. 

 

 

12.p. 

Par atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) 

projektam “Zudušā mantojuma pievilcība un digitālā pieejamība pierobežā” 

 (Reclaimed history). 

(L.Čakāne, M.Mediņš, I.Turkupole-Zilpure, L.Jankova) 

Ziņo: L.Čakāne. 

 Pašvaldība saņēmusi uzaicinājumu no Zemgales plānošanas reģiona (ZPR) veidot 

kopēju projekta pieteikumu 1.kārtā, kur vadošais partneris ir ZPR, projekta partneri –

Aizkraukles, Jelgavas un Jēkabpils novadu pašvaldības, Akmenes, Paņevežas un Pakrojas 

rajona pašvaldības. Projekta mērķis – uzlabot vienotu, digitālu un kvalitatīvu pieeju 

kultūrvēstures tūrisma piedāvājumam Latvijas-Lietuvas pierobežā. Projekta galvenās 

aktivitātes – tūrisma objektu digitalizācija (viedais galdiņš, digitālie plūsmas skaitītāji 

u.c.), digitālo prasmju veicināšana tūrisma nozarē strādājošajiem un uzņēmējiem, tūrisma 

piedāvājuma pielāgošana vājredzīgajiem, neredzīgajiem, nedzirdīgajiem. Sagatavots 

lēmuma projekts par projekta pieteikuma iesniegšanu līdz šī gada 29.martam.  

 M.Mediņš jautā, kuri ir galvenie tūrisma objekti. L.Čakāne atbild, ka ir plāns izveidot 

tūrisma maršrutu, kurā tiktu iekļauti objekti – Bauskas sinagogas ēkas, Krieviņu apmetnes, 

Iecavas muižas mājas, Bārbeles sēravota dziednīcas attainošana digitāli. I.Turkupole-

Zilpure piebilst, ka līdzīgi objekti ir apskatāmi arī aplikācijā – Mežotnes pilskalna Senie 

zemgaļi un virtuālie vārti. Objekti ir izvietoti stratēģiski aptverot visu novadu. 

 L.Jankova jautā par digitālās plūsmas skaitītājiem, vai tie tiks savienoti ar virtuālās 

realitātes objektiem. I.Turkupole-Zilpure paskaidro, ka pārvietojamie plūsmas skaitītāji 

dažās vietās tiks izvietoti, kurās nevar veikt uzskaiti ar biļetēm. L.Jankova turpina, kā 

izpaudīsies virtuālā realitāte dabā. I.Turkupole-Zilpure atbild, ka tā būs bilde ar skaņu un 
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nelielu kustību, kā 3D objekts. LČakāne papildina, ka virtuālās realitātes objektos 

apmeklējumu skaits tiks uzskaitīts caur aplikāciju. L.Jankova jautā, ko plānots iekasēt 

automātiski pie galvenajiem tūrisma objektiem un kā saredz tīklošanos ar uzņēmējiem. 

L.Čakāne paskaidro, ka diskusijās par to tika daudz runāts, būtu kā pilotprojekts, vēl nav 

skaidras vīzijas par to; tīklošanās paredz apmācības, digitālo prasmju uzlabošanu, 

reklāmas Trip advisor u.c. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: “par”  -  
6 (Laine Baha, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības 

programmas (2021-2027) projektam “Zudušā mantojuma 

pievilcība un digitālā pieejamība pierobežā” (Reclaimed 

history)”. 

 

 

13.p. 

Par atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) 

projektam “Teritoriju ekosistēmu pakalpojumu attīstība, ainavu koncepti, zaļās un zilās 

infrastruktūras uzlabošana”. 

(A.Bagone, M.Mediņš, A.Mačeks, R.Melgailis, L.Jankova) 

Ziņo: A.Bagone. 

 Pašvaldība saņēmusi uzaicinājumu no Zemgales plānošanas reģiona (ZPR) veidot 

kopēju projekta pieteikumu 1.kārtā, kur vadošais partneris ir ZPR, projekta partneri –

Aizkraukles novadu pašvaldība, Biržu rajona pašvaldība un Žemaitijas aizsargājamo 

teritoriju direkcija. Projekta mērķis – nodrošināt sekmīgu pierobežas reģiona pielāgošanos 

klimata pārmaiņu radītajiem riskiem un uzlabot zaļo un zilo infrastruktūru. Projekta 

galvenie bloki – informatīvi pasākumi par invazīvajām sugām un zaļo zonu uzlabošana. 

Projektā iecerēts uzlabot zaļās zonas – upju piekrastes joslas labiekārtošana, atpūtas vietas 

pieejamība, bioloģiskās daudzveidības saglabāšana. Projekta LAT-LIT ENGRAVE 

ietvaros Bauskas pilsētai tika izstrādāts upju ainavas un zaļās infrastruktūras tematiskais 

plānojums, kuru priekšlikumus varam īstenot šajā projektā (Bauskā – atpūtas vieta pie 

stadiona, Rīgas ielas galā; Vecumniekos – Jaunais ezers (uzstādīt peldošo pontonu); 

Iecavā – atpūtas vieta Dambis, Rundālē – Mežotnes pils pretējā krasta atpūtas vieta). 

Aprīkojums ir jāparedz, ka sezonas beigās to var demontēt. Plānoti arī informatīvie stendi 

atpūtas vietās. Sagatavots lēmuma projekts par projekta pieteikuma iesniegšanu līdz šī 

gada 29.martam.  

 M.Mediņš jautā, vai paredzētas pārvietojamās labierīcības. A.Bagone atbild, ka tāds 

objekts nav iekļauts. A.Mačeks papildina, ka par tām tiek slēgts līgums uz sezonas laiku. 

Notiek diskusija par šo jautājumu.  
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 R.Melgailis piebilst, ka Vecumnieku Jaunais ezers nav applūstošā teritorija, ir jau 

pārģērbšanās kabīnes, kuras netiek demontētas. Ir jādomā par materiāliem, kuri nav 

jāpārvieto.  

 L.Jankova jautā par invazīvajām sugām. A.Bagone paskaidro, ka šajā blokā startēs 

kāds no projekta partneriem, Bauskas novada pašvaldība startēs aktivitātē par zaļās zonas 

uzlabošanu. Notiek diskusija par invazīvo sugu ierobežošanas plāna izstrādi novadā. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
6 (Laine Baha, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības 

programmas (2021-2027) projektam “Teritoriju ekosistēmu 

pakalpojumu attīstība, ainavu koncepti, zaļās un zilās 

infrastruktūras uzlabošana””. 

 

 

14.p. 

Par atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) 

projektam “Aktīvas un veselīgas novecošanas veicināšana” (Active and healthy ageing). 

(L.Šterna, A.Mačeks, M.Mediņš, L.Jankova, J.Kalinka) 

Ziņo: L.Šterna. 

 Pašvaldība saņēmusi uzaicinājumu no Zemgales plānošanas reģiona (ZPR) veidot 

kopēju projekta pieteikumu 1.kārtā, kur vadošais partneris ir ZPR, projekta partneri – 

Jelgavas novada pašvaldība, Rokišķu izglītības centrs un Pasvalis pašvaldība. Projekta 

mērķis - veicināt senioru un cilvēku ar invaliditāti aktīvu un veselīgu novecošanos, 

īstenojot veselības veicināšanas aktivitātes, kā arī attīstot integrētu pakalpojumu sistēmu 

pašvaldībās. Projekta galvenās aktivitātes - infrastruktūras attīstība, teritorijas 

labiekārtošana, aprīkojuma, tehnoloģiju un tehnikas iegāde; speciālistu apmācības un 

pieredzes apmaiņa;  aktivitātes senioriem (ekskursijas, mākslas un fizio terapijas) ; senioru 

trešās paaudzes akadēmija (datorprasmes, radošuma attīstīšana). Sagatavots lēmuma 

projekts par projekta pieteikuma iesniegšanu līdz šī gada 29.martam, tiks precizēta kopējā 

projekta summa. 

 A.Mačeks norāda uz projekta nosaukuma precizēšanu “aktīvas un veselīgas 

vecumdienas”. Izceļ Iecavas piemēru, ka šādas aktivitātes ir apsveicamas.  

 M.Mediņš jautā, vai ir veikta izpēte pagastos par senioru aktivitātēm. L.Šterna atbild, 

ka Bauskas novada sociālais dienests un dažādas biedrības arī iesaistās apspriedēs; cenšas 

apvienot visus novadus, aktivitātes veidot kopējas.  

L.Jankova papildina par senioru kustību Iecavā – būtu nepieciešams koordinātors, 

kurš integrēs šo sadraudzību starp senioriem.  

J.Kalinka precizē par projekta nosaukumu - tas ir ZPR programmā apstiprināts, tiks 

precizēts. Jautājumu nav, notiek balsošana.  
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Par lēmumu balso: “par”  -  
6 (Laine Baha, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības 

programmas (2021-2027) projektam “Aktīvas un veselīgas 

novecošanas veicināšana” (Active and healthy ageing)”. 

 

 

15.p. 

Par projekta “Bezemisiju transporta līdzekļu iegāde Bauskas novadā” īstenošanu. 

(L.Šterna, M.Mediņš, R.Ignatjevs, L.Baha, M.Veinbergs, J.Kalinka, A.Mačeks, 

R.Melgailis, L.Jankova, I.Romānovs) 

Ziņo: L.Šterna. 

 Centrālā finanšu un līgumu aģentūra izsludinājusi atklātu projektu atlasi pašvaldībām, 

aicinot pieteikties Atveseļošanas fonda finansējumam elektroautobusu iegādei skolēnu 

pārvadājumiem, projekts jāīsteno līdz 2025.gada 31.decembrim. Sagatavots lēmuma projekts 

līdz šī gada 28.februārim iesniegt projekta pieteikumu un apstiprināt plānotās izmaksas. Var 

iegādāties 2 mazos elektrotransportus līdz 22 sēdvietām vai 1 lielo elektroautobusu, projekta 

ietvaros finanšu līdzekļi paredzēti uzlādes stacijas iegādei un izbūvei. Informē, ka autobuss 

paredzēts tikai skolēnu pārvadājumiem izglītības nodrošināšanai, ar vienu baterijas uzlādi var 

veikt 200 km vasarā, ziemā – tā patērēs vairāk, līdz ar to varēs veikt mazāku attālumu.  

 M.Mediņš jautā, cik maksā uzlādes stacijas izveide. L.Šterna atbild, ka tie ir 30 000 

euro bez PVN. R.Ignatjevs papildina, ka summā ir ietverta uzlādes iekārta, papildus būs 

nepieciešams elektrības pieslēgums, aprēķini ir atsūtīti.  

 L.Baha jautā par citu pieredzi saistībā ar šādu elektroautobusu ekspluatāciju. 

M.Veinbergs atbild, ka citu pašvaldību pieredzes nav, ir Jelgavas autopārvadātāju pieredze; 

pilsētai autobusi ir piemēroti, kustības grafiku var salāgot ar uzlādes starplaikiem. Šobrīd tiek 

izskatīts Vecumnieku maršrutu variants, bet ceļu stāvoklis šajā posmā ir slikts, ziemā 

nepieciešama garāža, baterija tērē enerģiju apsildei, nedrīkstēs būt papildus apkures sistēma, tai 

jābūt elektriskai, ko nodrošina baterija. Informē par veiktajiem aprēķiniem. J.Kalinka papildina 

par iespējamo asfalta maršrutu Īslīce-Bauska, ar bateriju pilno maršrutu nevar veikt, nav 

starplaika, lai uzlādētos. Informē par projekta nosacījumiem. L.Baha jautā par izmaksām – 

kādas papildizmaksas ir uzturēšanai. J.Kalinka atbild, ka jāiegādājas rūpnieciski ražots 

autobuss, ja kas notiek ar uzlādes bateriju – ir jāizsauc garantijas servisa pārstāvji. L.Baha 

turpina – kādas ir projekta alternatīvās izmaksas – vai par šādu summu var iegādāties ejošu 

transportlīdzekli. M.Mediņš izsakās, ka par šādu summu sanāktu 2 dīzeļautobusi, kas būtu 

izdevīgāk.  

 A.Mačeks papildina, ja 20 % attiecināmi laika uzskaites pozīcijā gada griezumā, tad 

vasaras mēnešos ir iespējams izmantot šo autobusu. Izsaka atbalstu projektam, ir jāvirzās uz 

attīstību; pārvadātāju pieredze liecina, ka nevajadzētu iegādāties autobusu 50 vietām, jo ir 

smagsvars, pārvadātājiem ir 32 sēdvietu autobusi (+stāvvietas); mazie autobusi līdz 19 vietām 

lielākoties ir pārbūvēti. J.Kalinka norāda, ka jāskatās uz lielo autobusu. A.Mačeks papildina, ja 

līdz 2025.gada 31.decembrim netiks piegādāts šis autobuss, būs ieviesta 100 % finanšu 
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korekcija – pašvaldībai par to būs tāpat jāsamaksā. Ir nepieciešama vēl papildus informācija. 

J.Kalinka informē, ka ministrija informēja, ka izstrādes procesā ir cita programma par šo jomu, 

pastāv atšķirības starp projektiem, jaunā programma ir elastīgāka uz pārvadājumu 

nosacījumiem. A.Mačeks piekrīt, ka šajā projektā nosacījumi ir izstrādāti nesamērīgi ar Rīgu. 

 R.Melgailis neatbalsta sagatavoto lēmuma projektu – būs vēl piedāvājumi ar 

izdevīgākiem nosacījumiem. 

 L.Baha neatbalsta projektu, ierosina ieguldīt līdzfinansējuma daļu viena mazāka 

transportlīdzekļa iegādei.  

 L.Jankova neatbalsta projektu, šobrīd valsts ceļu kvalitāte neatbilst nosacījumiem; 

uzskata, ka pārāk ātrs valsts prasījums dalībai projektā; atbalsta attīstību.  

 I.Romānovs atbalsta A.Mačeka viedokli par lēmuma projekta virzību uz domes sēdi, 

darba grupa turpina strādāt pie šī jautājuma, nepieciešama papildinformācija. A.Mačeks 

papildina, ka aktualizēts jautājums ar sporta skolu par skolēnu nogādāšanu uz sacensībām; 

darba grupa izstrādā kārtību par pārvadājumiem uz sacensībām. M.Mediņš jautā par darba 

grupas sastāvu. I.Romānovs atbild: izpilddirektors, apvienību pārvalžu vadītāji, projekta 

vadītāji, energopārvaldnieks.  

 Tiek rezumēta lēmuma projekta virzība uz tālākām sēdēm, vienojas par aprēķinu 

sagatavošanu par pieslēgumu nodrošināšanu Bauskā un Vecumniekos, noformulēt ieguvumus 

un nepilnības. A.Mačeks konkretizē, ka lēmuma projekts ir iekļauts visās komitejas sēdēs 

neatkarīgi no balsojuma rezultāta un gala lēmums tiks pieņemts domes sēdē. R.Melgailis 

informē par Vecumnieku puses nostāju. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  3 (Līga Jankova, Jānis Kalniņš, Aivars Mačeks) 

“pret” -  3 (Laine Baha, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis) 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

projekta “Bezemisiju transporta līdzekļu iegāde Bauskas 

novadā” īstenošanu”. 

 

 

16.p. 

Par atļaujas izsniegšanu lauksaimniecībā izmantojamās zemes ierīkošanai mežā 

nekustamajā īpašumā “Veidas”, Vecumnieku pagastā. 

(J.Strēlis) 

Ziņo: J.Strēlis. 

 Saņemts personas iesniegums ar lūgumu izdot atmežošanas atļauju nekustamajā 

īpašumā “Veidas”, Vecumnieku pagastā 3 ha platībā lauksaimniecības zemes ierīkošanai. 

Saņemti atzinumi, atmežošanas kompensācijas apmaksa ir veikta. Sagatavots lēmuma 

projekts par atļaujas izsniegšanu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
6 (Laine Baha, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis) 

“pret” -  nav 
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“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

atļaujas izsniegšanu lauksaimniecībā izmantojamās zemes 

ierīkošanai mežā nekustamajā īpašumā “Veidas”, 

Vecumnieku pagastā”.  

 

 

17.p. 

Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamajam īpašumam 

“Zītari”, Kurmenes pagastā. 

(J.Strēlis, A.Mačeks) 

Ziņo: J.Strēlis. 

 Saņemts personas iesniegums ar lūgumu par ceļa servitūta līguma noslēgšanu 42 m 

garumā par labu personai piederošajam nekustamam īpašumam “Zītari”, apgrūtinot 

pašvaldības nekustamo īpašumu “Strautiņi”, Kurmenes pagastā. Kopējā platība, kas tiks 

apgrūtināta ar servitūtu, būs 189 m2, kas varētu tikt precizēta pēc kadastrālās uzmērīšanas. 

Divām privātmājām ir noteikts viens piebraucamais ceļš, kurš atrodas uz pašvaldības 

zemes. Rosina noslēgt līgumu.  

Notiek diskusija starp A.Mačeku un J.Strēli par šī lūguma pamatotību un vienojas 

apsekot objektu pirms lēmuma pieņemšanas. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
5 (Laine Baha, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis) 

“pret” -  1 (Aivars Mačeks) 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par ceļa 

servitūta tiesības nodibināšanu nodrošinot piekļuvi 

nekustamajam īpašumam “Zītari”, Kurmenes pagastā”. 

 

 

 

 

Sēdi beidz 2023.gada 9.februārī plkst.16:41 
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